

## 玉山學者-申請方式、申請時程、收費標準及繳費方式

申請方式：

填寫招待所長期住宿申請單，並檢附相關證明文件向經營管理組提出申請。貴賓室經校長核定，普通房經總務長核定後住宿。

申請時間及：

客座教授及研究人員：隨時可提出申請。

住宿期限：

客座教授及研究人員：依其聘期，至多六年為限。

費用：

住宿費以「月」為單位計算，超過一個月之天數，以月住宿費除以 30 天計算，其總金額尾數少於 \$ 50 則捨去，超過 \$ 50 則進位為百位，本校業務管理單位將於每月 17 日前統計當月每戶住宿費用，並自住宿者入住次月之個人薪資扣款。

1. 住宿費：

一房一廳 (14,000 元/月)	一房一廳無傢俱 (13,000 元/月)
二房一廳(18,000 元/月)	二房一廳無傢俱(17,000 元/月)
1 樓二房一廳無傢俱(13,000 元/月)	

2. 水、電及瓦斯費由各住戶依實際使用情況繳交，惟實際使用度數未逾基本度數時，仍需依基本度數繳交費用。

退房：

住戶若需提早退宿，請於二週前告知，退房時，應交還鑰匙、結清費用，未完成退房程序即離校者，應由申請人或申請單位繳交相關費用；若有內部設備損壞或遺失等情形，申請人或申請單位應付賠償責任。

## **Yushan Scholar Program-Application, Process, Price list, and Payment.**

### Application:

Fill in the long-term application form, and attach relevant supporting documents.

The principal's VIP room must be approved by the principal, and the general room must be approved by the Vice President for General Affairs.

### The Timeline and the Identity:

New teachers, Full-time Professors, Visiting Professors, and Researchers can apply for accommodation and pre-arrange rooms in June and December every year.

### Availability period:

In accordance with its approved application. Maximum stay is limited to six years.

### Payment:

The rent is calculated on the basis of "month" which is 30 days. If the mantissa of the total amount is over \$50, it is rounded up to hundreds. The rent and other expenses of each household will be calculated before the 17th of each month, and deduct the personal salary from the following month.

#### 1. Rent :

- With 1 bedroom + 1 living room (NT14,000/month)
- Without furniture of 1 bedroom + 1 living room (NT13,000/month)
- With 2 bedroom + 1 living room (NT18,000/month)
- Without furniture of 2 bedroom + 1 living room (NT17,000/month)

2. For the water, electricity, and gas fees are paid by each household based on actual usage. However, if the actual usage does not exceed the basic degree, still needs to pay for the basic degree fee.

Check out:

If the resident needs to check out before the approved application period, please notify the department of DFM two weeks in advance. Shall return all the keys, and remote control and check all the payments.

If you leave school without completing the check-out procedure, the applicant or the applicant unit should pay the relevant fee; if in the event of damage or loss of internal equipment, the applicant or applicant unit shall be liable for compensation.

(112.11 版)